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Styremøte i Røros Idrettslag   
RIL 8/24 Røros IL Fotball 
 
Dato: 20. august 2024  
Kl: 20.00 – 22.00  
Sted: Bergstadens Hotel 
 
Til stede: Jones, Lars W, Marie, Ole Peder (sportslig leder), Ståle (representant fra 
hovedlaget), Trond Morten, Astrid Merete, Monica 
 
Forfall: Ann Karin Grytbakk 
 
 
Sakliste 
 
Vedtakssaker:  

 
Sak 50/24: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
Sak 51/24: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
Sak 52/24: Valgkomite og valgkomiteens arbeid fram mot årsmøtet 
 

 
Orienteringssaker:  
O-sak 53/24: Status økonomi 
O-sak 54/24: Status årshjul 
O-sak 55/24: Evalueringsmøte Bergstadcup 
O-sak 56/24: Status gjerde rundt kunstgrasbanen, v/Jones 
O-sak 57/24: Status samarbeid med hovedlaget 
O-sak 58/24: Status fra sportslig utvalg om arbeid med sportsplan 
O-sak 59/24: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker 
 
 
 

 
VEDTAKSSAKER: 

 
Sak 50/24 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
 
Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 11. juni, med kommentarfrist 10. august 
Ingen merknader innkommet. 
 
Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 11. juni 2024 
 
Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 11. 
juni 2024 godkjennes. 
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Sak 51/24 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
 
Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger 
 
 
Sak 52/24 Valgkomiteens arbeid fram til årsmøtet i vår 
 
Bakgrunn: Valgkomiteen vår består nå kun av Catharina Holmer. Vi legger en plan for å 
skaffe leder + en ekstra person. De skal briefes om roller som må fylles til neste års årsmøte 
og eventuelt tipse om kandidater. Styret skal legge en framdriftsplan for valgkomiteen, slik at 
vi ikke ender opp i samme situasjon som i 2024, med ubesatte verv når årsmåtet skal 
avholdes. 
 
Vedtak:  
Leder i fotballgruppa har fått inn forslag på kandidater og vil ta kontakt med dem direkte. 
Instruks til valgkomiteen sendes så snart valgkomiteen er på plass. 
 
 
 
ORIENTERINGSSAKER  
 
O-sak 53/24: Status økonomi 
Ikke noe nytt å berette. Kjører i gang 2 dugnader i høst, for styrking av økonomien. 
Verdibrev og bambusa – dugnad.  
 
O-sak 54/24: Status årshjul 
Påbegynt, men ikke ferdig. 
 
O-sak 55/24: Evalueringsmøte Bergstadcup 
Leder i bergstadcupen får mye skryt og vi kan bekrefte at cupen er godt gjennomført. Leder 
tar på seg samme lederverv i neste år også. Dette er en driftig dame, som i tillegg til å være 
leder for Bergstadcupen også har tatt på seg å være leder for Yngres cup (håndball) 
 
O-sak 56/24: Status gjerde rundt kunstgrasbanen, v/Jones 
Tilbud innhentet og penger innvilget. Ny ansatt i Røros IL holder tak i prosessen. 
 
O-sak 57/24: Status samarbeid med hovedlaget 
Ingen oppdatert status foreløpig, men veldig positivt at hovedlaget har ansatt en person i 
50% stilling for å ivareta anlegg på Øra. 
 
O-sak 58/24: Status fra sportslig utvalg om arbeid med sportsplan 
Utkast under utarbeidelse. De har sett på tidligere sportsplan + andre klubbers sportsplan. 
Sportsplanen vil bli sendt inn til eksterne for gjennomlesning, før innsendelse til styret.  
 
O-sak 59/24: Deling av diverse info og avsjekk/status småsaker: 
• Status før Grueturneringa 
• Oppfølging av lag 
• Azun Camp 
• Status Artut hele juli 
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• Støttebrevdugnad og Bambusa-dugnad 
• Status salg av sponsorskilt Øra 
• Digital infoperm  
• Stillingsinstrukser og roller 
• Høstens allidrett og fotball der 
• Formøte om fordeling av høstens halltid i Verket 
• Sportslig utviklingsforum Nord-Østerdal 4. September 
• Klapp på skuldra-fest – flytte til etter at sesongen er over? 
• Neste løypemelding – tidspunkt og tema 
• Trenerforum – er vi i gang? 
• Møteplan for høsten 

 
 
 
 


